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Spoštovani mag. Remec,  
 
 
zahvaljujemo se vam za predloge glede navedene problematike ter za izkazano zaupanje, ki ste ga pokazali s tem, ko ste se 
obrnili na nas. Predvsem se zahvaljujemo za ponudbo tvornega sodelovanja pri ponovnem zagonu slovenskega gradbenega 
sektorja in jo z veseljem sprejemamo. Vaše predloge smo posredovali Odboru za gospodarstvo, Odboru za finance in Odboru za 
okolje in prostor v Strokovnem svetu SDS. 
 
 
V SDS se zavedamo, da so za izhod iz globoke gospodarske krize, v kateri se je znašla Slovenija, potrebni hitri in konkretni 
ukrepi. Te ukrepe smo podrobno predstavili v našem programu "10+100 rešitev za pravičnost, delovna mesta in razvoj". 
Gradbeni sektor je ena od panog, ki jo je kriza najbolj prizadela, ponoven zagon gradbeništva je za izhod iz krize ključen. Zato je 
med našimi ukrepi predvidena tudi priprava velikih državnih projektov za vlaganja, predvsem na področju infrastrukture. 
Pospešeno in učinkovito vlaganje v javno infrastrukturo bo omogočilo ponovno oživitev gospodarstva in s tem posledično 
odpiranje novih delovnih mest. Podpirali bomo projekte, ki omogočajo takojšne črpanje sredstev iz evropskih skladov.  
 
 
Strinjamo se, da je potrebno zagotoviti tudi finančne spodbude in sredstva za investicije. Zato predlagamo uvedbo neomejene 
40% investicijske olajšave. Z neomejeno investicijsko olajšavo bomo izboljšali pogoje gospodarjenja in s tem spodbudili podjetja, 
da investirajo ter na ta način dosegajo večjo dodano vrednost in so zato bolj konkurenčna. Skrajšali bomo tudi čas umeščanja 
objektov v prostor. Odpravili bomo administrativne ovire in nepotrebna soglasja ter s tem odpravili krč pri umeščanju objektov v 
prostor. Takoj bomo začeli dosledno izvajati pravilo, da molk organa pomeni soglasje, ter odpravili uredbe, s katerimi se to 
pravilo zaobide, zaradi česar investitorji na dovoljenja čakajo nerazumno dolgo. Zlorabe in neukrepanje bomo strogo 
sankcionirali. Državni organi so dolžni pomagati prosilcem pri pridobivanju dovoljenj in ne ovirati investitorjev. Odpravili bomo 
odškodnine za spremembo namembnosti zazidljivih kmetijskih zemljišč. Te ukrepe bomo izvedli v prvih 100 dneh po oblikovanju 
nove vlade, v kolikor nam bodo ljudje na volitvah podelili mandat.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Problematika plačilne nediscipline bo rešena takoj, ko bo Slovenija ponovno postala pravna država oz. ko bo sodni sistem začel 
delovati tako kot bi moral. Danes se številni zatekajo v neplačila in sodne spore, ker vedo, da se bo primer na sodišču vlekel tri 
leta ali  več. Naš cilj je, da se gospodarski spori rešijo v enem letu. Naslednji razlog za plačno nedisciplino je v dejstvu, da v 
sistemu ni dovolj krožečega denarja. Nujno je potrebno sprostiti kreditni krč, kar bomo dosegli s sanacijo bančnega sistema in z  
ustanovitvijo t. i. slabe banke. Na področju javnega naročanja bomo poenostavili postopke in zagotovili transparentno 
pridobivanje poslov preko javnih naročil, izbor ponudnika bo moral temeljiti na najbolj gospodarni odločitvi. Pri reviziji javnih 
naročil bomo omogočili bolj vsebinsko odločanje in zmanjšali možnosti pritožb iz proceduralnih razlogov, izvajalci razpisov pa 
bodo morali sprejemati večjo - tudi osebno - odgovornost za morebitne nepravilnosti. 
 
Veselimo se sodelovanja z vami tudi v prihodnje, obenem pa vas vljudno vabimo k branju programa SDS "10+100 rešitev za 
pravičnost, delovna mesta in razvoj", ki je dostopen na spletni povezavi: http://www.sds.si/menu/6260 . 
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